
والیبالیست های 

شیوا   نوروزی
ایران با فراموشی   گزارش  یک

شکست تلخ برابر 
ژاپن به مصاف بهترین تی�م جهان می روند. 
دومین دیدار تیم ملی والیبال در هفته نخست 
لیگ  ملت های 2023 امروز از س�اعت12:30 
مقابل تیم مل�ی لهس�تان برگزار می ش�ود. 
باخت 3 بر صفر به ژاپن میزبان کار را برای تیم 
کشورمان سخت کرده اس��ت. از آنجا که دیدار 
نخس��ت در لیگ  ملت ها اهمیت زی��ادی دارد، 
انتظار می رفت شاگردان بهروز عطایی با آمادگی 
کامل مقابل ژاپن صف آرایی کنند، اما عملکرد 

ضعیف تیم ایران همه را شوکه کرد. 
   جبران اشتباهات

لهستان تیم اول رنکینگ جهانی است و قطعاً اگر 
با همان شیوه که مقابل ژاپن ظاهر شدیم در این 
بازی هم به میدان بروی��م باید منتظر یک باخت 
سنگین دیگر باشیم. بعد از آن روز سخت مقابل 
میزبان، کادر فنی باید با ی��ک برنامه ویژه تیم را 
راهی میدان کند. بازی اول حساسیت های خاص 
خود را داشت و می توانست حکم انگیزشی برای 
تیم داشته باشد، اما شرایط آنطور که می خواستیم 
پیش نرفت و بازی ضعیف تیم کشورمان با پیروزی 
ژاپن همراه شد. درس گرفتن از اشتباهات متعدد 
بازی با ژاپن، برطرف کردن ضعف ها و استفاده از 
بازیکنان باانگی��زه می تواند کمک حالمان در این 

مسابقه سخت باشد. 

جدال نخست را در حالی به ژاپن واگذار کردیم 
که در هر 2 س��ت از حری��ف پیش بودی��م، اما 
در میانه راه ورق به س��ود حریف برمی گش��ت 
و ش��اگردان عطای��ی توانایی مقابله ب��ا ژاپن را 
نداشتند. از طرفی س��رمربی نیز در هر سه ست 
از ترکیبی متفاوت استفاده کرد و به نظر می رسد 
کمبود بازی تدارکاتی باعث شده عطایی مجبور 
شود بهترین ترکیبش را در جریان لیگ  ملت ها 
پیدا کند. از طرفی ضع��ف بدنی بازیکنان نیز به 
چش��م آمد و مش��خص بود تیم از نظر ذهنی و 
روانی هنوز به مرز آمادگی کامل نرسیده است. 

   رقیب همیشگی
دیدار با لهستان در شرایطی برگزار می شود که 
این تیم در نخس��تین گام موفق شد فرانسه را 
بر یک شکست دهد. شاگردان نیکولا گربیچ   3
پرقدرت ب��ه لیگ  ملت ه��ا آمده ان��د و امیدوار 
به درخش��ش در این رقابت ها هس��تند. ایران 
و لهس��تان س��ال گذش��ته نیز در جریان لیگ 
ملت های 2022 دو بار به مص��اف هم رفتند و 
هر دو بازی به س��ت پنجم کشیده شد. یک برد 
سهم ایران بود و یک پیروزی هم سهم لهستان. 
در 29 بازی که تیم ملی والیبال کشورمان مقابل 
عقاب ها انجام داده 10 بار ما پیروز شده ایم و 19 
بار هم لهستان تیم ایران را شکست داده است. 
در آستانه س��ی امین رویارویی با لهستان فقط 
چهار بازیکن کشورمان تجربه رویارویی با این 

تیم را ندارند. 

   هیچ  چیز تمام نشده
سرمربی کش��ورمان عدم تمرکز را اصلی ترین 
چالش تیمش عن��وان کرد. به��روز عطایی که 
دیروز نتوانست به دلیل سرماخوردگی تیمش 
را تمرین دهد به اش��تباهات مکرر شاگردانش 
در مصاف با ژاپن اش��اره کرد و وعده بازی های 
بهتر را به م��ردم داد: »پیش بین��ی می کردیم 
بازی سختی داش��ته باش��یم. با توجه به اینکه 
ژاپن در خانه خودش بازی می کرد عملکرد قابل 
قبولی ارائه داد. هیچ چیز برای تیم ملی والیبال 
ایران تمام نشده اس��ت. معمولاً لیگ ملت ها را 
بد ش��روع می کنیم. در روزی که مخصوصاً در 
کارهای تهاجمی خوب نبودیم، نتیجه را واگذار 
کردیم. ژاپ��ن هم امروز فوق الع��اده نبود و یک 
بازی متوس��ط کم خطا را به نمایش گذاش��ت. 
س��عی می کنیم این ب��ازی را فرام��وش کنیم. 
حداقل 11مسابقه دیگر پیش رو داریم که برای 
آنها برنامه ریزی می کنیم. قطعاً نمایش��ی که از 
بچه های ایران در بازی های بعدی خواهید دید، 
متفاوت از این خواهد بود. خیلی اهمیتی به این 
باخت نمی دهیم و سعی می کنیم مسیر پیش رو 
را ب��ه بهترین ش��کل ادامه دهی��م. ژاپن کاملًا 
کم خطا بود و از اش��تباهات تیم ایران استفاده 
بهینه داشت. آنها در کار توپ گیری فوق العاده 
بود. قطعاً در ادامه مسابقات تغییرات بیشتری 
در تیم ایران خواهید دید و لیگ ملت ها برای ما 

همچنان ادامه دارد.« 

   ایران بهتر می شود
سرمربی لهستان نیز اگرچه به قدرت بازیکنانش 
ایمان دارد، اما مصاف با ایران را سخت می خواند. 
نیکولا گربی��چ در خصوص بازی ام��روز با تیم 
کش��ورمان گفت: »همیش��ه دیدار مقابل تیم 
ایران هیجان انگیز است. مطمئناً مثل همیشه 
بازی دشواری است و طبیعتاً پیش از هر چیزی 
انتظار یک بازی خ��وب را دارم. به یاد دارم تیم 
ایران س��ال گذش��ته با اینکه در بهترین حالت 
ممکن مسابقات را شروع نکرده بود، اما در طول 
مسابقات پیش��رفت کرد. بازیکنان ایران هرچه 
زمان گذشت بهتر و بهتر بازی کردند و در نهایت 
نیز توانستند در مرحله نهایی لیگ ملت ها حاضر 
شوند. انتظار این را دارم که همانند سال گذشته 
آن اتفاق تکرار ش��ود، چراکه تیم ملی والیبال 
ایران همیش��ه خطرناک اس��ت و بازیکنانی در 
اختی��ار دارد که می توانند والیب��ال خوبی را به 
نمایش بگذارند. مس��ابقه با ای��ران قطعاً بازی 
س��ختی برایمان خواهد بود. بازیکنان لهستان 
تا حدی برای این مسابقه آماده هستند و تمام 
تلاش خود را به کار می گیرند تا پیروز این دیدار 
باشند. انتظار عملکرد بهتری از ایران در مسابقه 
با ژاپن داشتم. زمانی که به سادگی نتیجه دیدار 
را واگذار می کنید، پیش از همه چیز باید واکنش 
نشان دهید. گمان می کنم تیم ایران این واکنش 
را نشان می دهد و مقابل لهستان به مراتب بهتر 

بازی می کند.«

تنیس روی  میز ایران در بازی های آس��یایی هانگ��ژو چهار نماینده 
خواهد داشت. درخشش ملی پوشان این رشته باعث شد مسئولان 
کمیته  ملی المپیک در تصمیم خ��ود تجدیدنظر کنند. پیش از این 
یک س��همیه به بانوان و یک س��همیه هم به مردان تعلق گرفته بود، اما پس از پیگیری های مهرداد 
علی قارداشی، رئیس فدراس��یون تنیس  روی  میز، کمیته نیز تصمیم گرفت تعداد سهمیه های تیم 
مردان را به س��ه نفر افزایش دهد. علی قارداشی با تأیید این خبر به ایس��نا گفت: »با توجه به نتایج 
درخشانی که تنیس روی  میز در مسابقه انفرادی و دو نفره قهرمانی جهان 2023 آفریقای جنوبی 

کس��ب کرد و همچنین تأثیر امتیاز بازی های آسیایی در رنکینگ 
کس��ب س��همیه المپیک پاریس، کمیته ملی المپیک بررس��ی 
مجددی روی س��همیه مردان داش��ت. در نهایت هم به ما اعلام 
کردند تعداد سهمیه مردان به سه نفرافزایش پیدا کرده است. 

از این رو تنیس روی میز در هر س��ه بخش انفرادی، دو نفره 
و تیمی بازی های آسیایی شرکت می کند. امیدوارم 

کمیته مل��ی المپیک بتواند یک س��همیه دیگر 
هم به بانوان اضافه کند. در این صورت بانوان 

می توانند در بخش دو نفره شرکت کنند و ما 
نیز از ظرفیت ندا شهسواری در بازی های 

آسیایی استفاده خواهیم کرد. به هر حال 
شهس��واری در چهار دوره بازی های 
آس��یایی ش��رکت کرده و تجربه او 

می تواند خیلی کمک کند.«

بدهی8میلیاردیچالشفدراسیوندوچرخهسواری

اعزام4نمایندهتنیسرویمیزبههانگژو

ملی پوشان دوچرخه سواری ایران در شرایطی در رقابت های قهرمانی        خبر
آس��یا در تایلند ش��رکت می کنند که فدراسیون این رش��ته با بدهی 
میلیاردی مواجه است. رسول اسدی، رئیس فدراسیون دوچرخه سواری در گفت وگو با ایرنا به این مسئله 
اشاره کرد: »در این شرایط با مشارکت اسپانسرها و حمایتی که صورت گرفت، هیچ رویدادی را از دست 
ندادیم و با تمام سختی هایی که داشتیم طبق برنامه حرکت کردیم. اتفاقات خوبی در دوچرخه سواری 
در شرف انجام است. این موضوع و بدهی هایی که برای ما به ارث گذاشته شده، کلاف سردرگمی است 
که باید آن را حل و فصل کنیم. این چالش ها تمرکز و زمان زیادی را می گیرد و به نوعی حرکت را کند 
می کند، اما تمام تلاش خود را خواهیم کرد تا در برنامه های فدراسیون خللی ایجاد نشود و با تمام توان 

جلو می رویم. فدراسیون ما مبلغ ۸ میلیارد بدهی دارد که باید آن را حل و فصل کنیم.«

یک اعزام دیگر هم لغو شد

 یک اعزام دیگر هم لغو شد، اعزامی که گویا قرار 
نیس��ت به این زودی ها روند لغو شدن های آن به 
نقطه پایان برسد، چراکه نه اینچه درگاهی قصد 
کوتاه آمدن از مواضع خ��ود را دارد و نه آنها که به 
عنوان مخالف مقابلش قرار دادند. مس��ئله دیگر 
اختلاف نظر نیس��ت. داس��تان دیگر یک جنگ 

تمام عیار است بر سر قدرت که دود آن مستقیم 
به چشم ژیمناس��تیک می رود و ملی پوشانی که 
با وجود تلاش های بس��یار برای کسب موفقیت 
سر بزنگاه دست شان در پوس��ت گردو می ماند، 
چراکه ایمیل فدراسیون دست رئیس سابق است 
و این یعنی ش��رایط برای ثبت نام و ارسال اسامی 

ملی پوشان برای حضور در مسابقات مختلف مهیا 
نیست و عدم ارسال به فدراسیون جهانی به منزله 

عدم ثبت نام در رقابت های مختلف است. 
مس��ابقات بین المللی »فارائوس کاپ« در شاخه 
ایروبیک ژیمناستیک قرار است طی روزهای 25 
تا 2۸ خرداد در مصر برگزار شود، رویدادی که به 
منظور آمادگی ملی پوشان ایران از اهمیت بالایی 
برخوردار بود اگر فدراسیون موفق به اعزام  می شد، 
اما این سومین اعزامی است که لغو می شود و این 
روند همچنان ادامه خواهد داشت و اعزام بعدی 

بی شک با این شرایط شهریور ماه خواهد بود!
اردوهای تیم ملی ایروبیک به منظور شرکت در 
این مسابقات در شرایطی برگزار  می شد که به رغم 
امید ملی پوشان به اعزام، عدم تأیید آنها از سوی 
فدراسیون داخلی، داس��تانی تکراری را حکایت 
می کند؛ لغو اعزام! عبارتی که پیش��تر تیم های 
دیگر نیز با آن مواجه شده بودند. تأیید ملی پوشان 

ایروبیک باید توسط ایمیل فدراسیون انجام شود، 
ایمیلی که همچنان در اختیار زهرا اینچه  درگاهی ، 
رئیس سابق فدراسیون است و به دلیل اختلافات 
رمز آن در اختیار نفرات جدید حاضر در فدراسیون 
قرار نگرفته تا اعزام های ژیمناستیک یکی پس از 
دیگری لغو شود، بی آنکه کسی اقدامی عاجل برای 

حل این مشکل انجام دهد. 
تیم مل��ی ایروبیک ام��ا تنها زخم خ��ورده این 
اختلاف��ات نیس��ت و دو هفته قبل نی��ز اعزام 
تیم های ژیمناس��تیک هنری به شانزدهمین 
دوره مس��ابقات جوانان آس��یا و دهمین دوره 
رقابت های بزرگسالان آسیا که هر دو در سنگاپور 
برگزار می شد لغو شد و شهریور ماه هم مطمئناً 
این اتفاق تکرار خواهد شد تا مادامی که واکنش 
وزیر ورزش به این داس��تان در حد چند جمله 
شعاری باشد: »حق همیشه پیروز است و برخی 

کارها به نفع مصالح کشور نیست.«

 ادامه 
 داستان تکراری

ک
در ژیمناستی

دنیا حیدری 
      حاشیه

اشرف رامین
      چهره

| روزنام��ه جوان |  ش��ماره 88498432136772سرويس ورزشي پنج   شنبه 18 خرداد  1402 | 19 ذی القعده 1444|

رضا عنایتی، س�رمربی تیم امید این روزها به صورت 
جدی مردان ج�وان خ�ود را آماده می کن�د. مهاجم 
گلزن دهه 80 ایران، روی مهاجمان تیمش حساسیت 
بیشتری دارد و می خواهد هر طور شده از آنها گلزنانی 
قهار بسازد. عنایتی در این کار اصلًا شوخی ندارد و با 
کوچک ترین اشتباه از سوی مهاجمان جوش می آورد. 
او در تمرین سه شنبه تیم امید، مهره های هجومی تیم 
مثل احمد شریعت زاده و سعید س�حرخیزان  را دور 
خود جمع کرد و با نگاه�ی تیزبینانه تمرین مورد نظر 
را به آنها گوشزد کرد تا از این طریق آنها به مهاجمان 

بهتری برای حضور در مسابقات تبدیل شوند.

عنایتیسختگیر

فريدون حسن

سرخابیهادولتیبوده،هستندومیمانند
داستان واگذاری دو تیم همیشه بدهکار و بیت المال خور پایتخت جالب 
است. داستانی که طی آن میلیاردها تومان از پول مردم به بهانه خصوصی 
شدن این دو ابربدهکار داخلی و خارجی بالا کشیده می شود. البته هرچند 
وقت یک بار هم داغ می شود تا مثلًا اینگونه عنوان شود که قرار است این 
دو بیت المال خور دست شان از س��فره و جیب مردم کوتاه شود، اما زهی 

خیال باطل، قبلًا هم گفتیم که همه سرکاریم!
حالا معاون س��ازمان خصوصی س��ازی بعد از مدت ها جاروجنجال و 
مخابره شدن اخباری مبنی بر اینکه استقلال را به فلان وزارتخانه دادیم 
و پرسپولیس را به بهمان وزارتخانه، می گوید 90 درصد سهام این دو 
باشگاه همین حالا به نام وزارت ورزش است و واگذاری این دو باشگاه به 

وزارتخانه های دیگر اصلًا تصویب نشده است!
میثم پیله ف��روش می گوی��د: »اکنون 90 درصد س��هام دو باش��گاه 
پرسپولیس و استقلال به نام وزارت ورزش است. دستگاهی که باید این 
موضوع را پیگیری کند، وزارت ورزش است و باید در هیئت وزیران از 
طرح خود دفاع کند تا سهام دو باشگاه جدا شود. این طرح مصوبه هیئت 
واگذاری و خصوصی سازی را لازم داشت که ما تقدیم آنها کردیم. باز هم 
تأکید می کنم باشگاه استقلال و پرسپولیس چون در لیست واگذاری 
قرار گرفتند اعم��ال حقوق مالکانه آنها بر عهده وزارت اقتصاد اس��ت. 
درباره بحث مالکیت س��هام باید خود وزارت ورزش این موضوع را در 

هیئت وزیران پیگیری کند.«
در تأیید حرف های پیله فروش باید اذعان کرد نه 90 درصد که تمام 100 
درصد سهام این دو باشگاه به نام وزارت ورزش است و اصلًا عزمی برای 
واگذاری وجود ندارد. وزارت ورزش با نوع رفتار و برخوردهای فوتبال زده 
خود بارها ثابت کرده به هیچ عنوان نمی خواهد مالکیت این دو باشگاه را 
به دیگری واگذار کند و این موضوعی است که مدت هاست رسانه ها آن 
را فریاد می زنند، اما تازه امروز آقایان سازمان خصوصی سازی به آن پی 

برده اند، تازه آن هم به صورت ناقص!
اینکه جلسه مجمع دو باشگاه به هر بهانه ای برگزار نمی شود و حتی از 
سوی وزارت ورزش هم شخص خاصی در آن حضور پیدا نمی کند )پیش 
از این یا خود وزیر در مجمع دو باش��گاه حاضر  می شد یا معاون ورزش 
قهرمانی وزارت( یعنی اینکه کار واگذاری از پای بست ویران است و اصلًا 
قرار به واگذاری نیست. فقط هر بار که احساس خطر شود یا اینکه پای 
مسابقات برون مرزی به میان  آید وزارت ورزش عنوان می کند که هیچ 
مالکیتی نسبت به این دو باشگاه ندارد تا مثلاً مشکلات حل شود که البته 
این حنا هم دیگر رنگی ندارد. این فصل استقلال حذف شد، فصل بعد هر 
دو تیم از گردونه رقابت ها کنار می روند. اصلًا هم مهم نیست، تنها نکته 
مهم این است که سایه وزارت ورزش روی سر این دو بدهکار بزرگ باقی 
بماند تا آنها به بیت المال خوریش��ان ادامه دهند و بقیه هم از این سفره 
گسترده سهم خود را بردارند، حالا هر کس به میزان توانایی خود لقمه 
برمی دارد، مهم فقط این است که سرخابی ها همچنان برای وزارت باقی 
بمانند. خلاصه کلام اینکه تمام آنچه به اسم فروش سهام و واگذاری به 
وزارتخانه های گوناگون و شرکت های مخابراتی گفته شده و از این به بعد 
هم گفته می شود یک دروغ بزرگ است که دیگر نخ نما شده و پرسپولیس 

استقلال همچنان دولتی باقی خواهند ماند.

شمیم رضوان 

دنیا حیدری

پایان مهاجم فرانسوی در رئال و آغازی متفاوت در آسیا

سفر55میلیوندلاریبنزما
بهعربستان

عقد قرارداد با الاتحاد در اس��پانیا به معنای پایان کار بنزما در مادرید 
و رئال بود. پایانی که داس��تانی تازه را برای مهاجم فرانسوی حکایت 

می کند، اما این بار در آسیا.
بنزما به رئال بدرود گفت، آن هم در کمتر از 20 دقیقه! مهاجم فرانسوی 
بعد از 14 س��ال حضور در جمع کهکش��انی ها در مراسمی کوچک و 
خصوصی ب��دون حضور هواداران و رس��انه ها با رئ��ال و بازیکنان  آن 
خداحافظی کرد تا زین پس به بیزینس در فوتبال بپردازد. او با تأکید بر 
اینکه رئال بهترین باشگاه دنیاست و خوشحال است که رؤیای کودکی 
او در این باشگاه محقق شده برای همیشه جمع کهکشانی ها را ترک 
کرد: »من هرگز رئال مادرید را فراموش نخواهم کرد، غیرممکن است. 
این بهترین باشگاه تاریخ اس��ت، اما فکر می کنم امروز زمان مناسبی 
برای ترک و شروع یک داستان دیگر است. به اندازه کافی خوش شانس 
بودم که رؤیای کودکی را برآورده کردم.« خداحافظی که سودی 55 

میلیون دلاری برای این مهاجم دارد! 
بنزم��ا در یک��ی از مح��لات اعیان نش��ین مادرید عمارت��ی به ارزش 
5/5 میلیون دلار دارد که متناس��ب با س��بک زندگی اوست. عمارتی 
که با داشتن سالن مجهز بدنسازی، اتاق س��ونا و استخر روباز شرایط 
را برای تمرین کردن در منزل شخصی نیز مهیا می کرد و علاوه بر آن 
اتاقی در آن طراحی شده بود که حاوی ماکت جام هایی بود که با رئال 
کس��ب کرده و ویترین افتخاراتش بود. هنوز مشخص نیست بنزما در 
عربس��تان کجا اقامت خواهد کرد، اما پیش��نهاد مالی الاتحاد آنقدر 
دندان گیر بود که بنزما قید همه چیز را در مادرید زده و چمدان هایش 
را برای رفتن به عربستان جمع کرده، آن هم با ذوقی وصف نشدنی که 
در مصاحبه او با مرکز رسانه ای باشگاه الاتحاد کاملًا مشخص و نمایان 
بود: »بسیار هیجان زده هستم که لیگ جدیدی را در کشوری متفاوت 
امتحان می کنم. از تاریخ شگفت انگیز الاتحاد، هواداران بسیار مشتاق 
آن و جاه طلبی های بزرگ تیم برای قهرمانی در آسیا بعد از قهرمانی در 
لیگ عربستان اطلاع دارم. به دوران حضورم در اروپا افتخار می کنم، 

اما زمان یک چالش جدید فرارسیده است.«
بی شک اما جذاب ترین قس��مت این انتقال برای کریم بنزما، رقم آن 
اس��ت. بنا بر ادعای روزنامه الریاضیه عربس��تان، کریم بنزما براساس 
قراردادی که سه شنبه در مادرید، پایتخت اس��پانیا با باشگاه الاتحاد 
امضا کرد، س��الانه 55 میلیون دلار دریافت می کند. همچنین طبق 
اطلاعیه باشگاه الاتحاد این قرارداد به مدت سه سال تا تابستان 2026 

قابل تمدید است.

حمایت وزیر ورزش از فدراسیون فوتبال

سقفبودجهبرایکنترلمالی
باشگاههاست

تعیین سقف بودجه برای باشگاه ها با انتقادات بسیاری همراه بود. صرف نظر 
از گله مربیان و بازیکن��ان که نگران دریافتی های کمت��ر بودند، اصحاب 
رسانه نیز ایرادهای بسیاری به این قانون گرفتند، چراکه تجربه نشان داده 
تصمیمات خلق الس��اعه که نه ضمانت اجرایی دارد و نه کارشناسی شده 
اس��ت، نه تنها منفعتی در پی ندارد که ضرر و زیان زیادی را هم به فوتبال 
تحمیل می کند. با این وجود وزیر ورزش پشت فدراسیون درآمده و با تأکید 
بر اینکه اینگونه قوانین در دنیا مرسوم است از تعیین سقف بودجه برای 
باشگاه ها حمایت کرده است: »این یکی از راه های کنترل مالی در همه جای 
دنیاست. در واقع این همان فیرپلی مالی است برای آنکه فاصله زیادی بین 
تیم ها ایجاد نشود، چراکه برای نمونه در لیگی که پشت سر گذاشتیم، تیمی 
داشتیم با 27 میلیارد بودجه و در مقابل تیمی با 500 میلیارد بودجه! در 
کنار آن، هزینه هتل، هواپیما، پاداش و دستمزد سایر کارکنان نیز هست! 
درحالی که با وجود این هزینه هنگفت به موفقیتی چون قهرمانی هم دست 
نیافتند، به همین دلیل است که در دنیا راهکارهایی در نظر گرفته شده تا 
تناسبی بین این اعداد و ارقام وجود داشته باشد و اختلاف از زمین تا آسمان 
نباشد، درست مانند تصمیمی که فدراسیون فوتبال گرفته و یک تصمیم رو 

به جلوست و ما هم از آن حمایت می کنیم.«
مسئله اصلی اما وضع قوانینی است که ضمانت اجرایی ندارند. این عمده 
انتقاد رسانه ها به تصمیم گیری در خصوص تعیین سقف بودجه است. 
اینکه فدراسیون سابقه وضع چنین قوانینی را داشته است، اما هرگز نتیجه 
مثبتی حاصل نشده، با این وجود سجادی تأکید دارد دور زدن قانون در 
این راستا به هر شکلی تخلف است و با هرگونه تخلفی در این خصوص 
برخورد خواهد ش��د: »با توجه به اتفاقات رخ داده در س��ال های اخیر از 
فدراسیون فوتبال خواستیم بازنگری کند و فدراسیون هم راهکارهایی 
را در نظر گرفت. باید دائم متحولانه فکر کنیم. باید بسنجیم آیا راهی که 
آمدیم، ما را به هدف رسانده است که اگر نرسانده باید بازنگری کنیم. یکی 
از راهکارهای فدراسیون هم سقف قراردادهاست. من شنیده ام خیلی از 
نمایندگان مجلس نیز از این اقدام فدراسیون فوتبال حمایت کرده اند. 
در هر صورت انضباط مالی گزینه خوبی اس��ت. اینکه سقف را برداریم و 
به یک باره یک باشگاه 500 میلیارد تومان هزینه کند، چه معنایی دارد؟ 
اگر خدایی ناکرده ضمانت اجرا رعایت نش��د و از راه هایی دور زدند این 
دیگر تخلف است. س��پس در کمیته های مختلف فدراسیون ها، به ویژه 
فدراسیون فوتبال رسیدگی خواهد ش��د.« اما باید دید وعده های داده 
شده آنطور که باید عملی می شوند یا همانند سال های قبل شاهد تخطی 
باشگاه ها از قوانین وضع شده برای پرداخت مبالغ بیشتر به بازیکنان و 
مربیان خواهیم بود. تخلفاتی که گفته می شود قرار است در صورت رخ 

دادن حتماً با آنها برخورد شود، آن هم به شکل جدی!

نبرد
باعقابها
درناگویا

سرمربی یونانی تیم ملی بسکتبال زنان ایران وضعیت تمرینات این 
تیم پیش از اعزام به کاپ آسیا را مثبت دانست. النی کاپوجیانی در 
بازیکنان  مورد وضعیت تمرینات تیم ملی بسکتبال زنان گفت: » 
ایران خیلی بسکتبال را دوس��ت دارند و خوش��حالم که به آنها 
آموزش می دهم. در این مدت بسیار پیشرفت کرده اند و در مورد 
تورنمنت هم مثبت هس��تند. آنها فکر می کنن��د نتیجه خوبی 
می گیرند، اما این به زمان بیشتری نیاز دارد. کار را با 30 نفر شروع 
و الان 15 نفر را حفظ کرده ایم. چون لیگ ایران را ندیدم از دوستان 
و همکاران دیگر کمک گرفتم. با بررسی حریفان تصمیم می گیریم 
کدام بازیکنان را حفظ کنیم، اما در هر پستی دو بازیکن را خواهیم 
داشت. نتیجه گرفتن برایم مهم است و سعی می کنم بازیکنانی را 

انتخاب کنم که به کسب نتیجه کمک کنند.«

خوشحالمکهسرمربیایرانهستم

پس از انصراف هش��ت ملی پ��وش واترپلوی ای��ران از حضور در 
بازی های آسیایی، چهار بازیکن با تغییر نظر خود به جمع تیم ملی 
اضافه شدند. با توجه به اینکه تیم ملی واترپلو در اردوی آماده سازی 
به منظور حضور در بازی های آسیایی به سر می برد، سه شنبه  به 
عنوان آخرین فرصت برای ملی پوشان انصرافی تیم ملی واترپلو در 
نظر گرفته و اعلام شد از این تاریخ به بعد از هشت بازیکن مربوطه 
هر بازیکنی که بخواهد به تیم ملی اضافه شود با نظر و بررسی کادر 
فنی تیم ملی خواهد بود. با اعلام این خبر ارشیا الماسی، مهدی 
یزدانخواه،  امیرحسین رهبر و امین قویدل چهار ملی پوشی بودند 
که به جمع تیم ملی واترپلوی ایران اضافه شدند، اما فعلًا خبری 
از حامد ملک خانبانان،  امیرحسین کیهانی و پیمان اسدی نیست 

و سهیل رستمیان نیز در حال حاضر در ایران حضور ندارد.
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